




postavilo viacero rodinných domov, premávka je hustejšia, rozostupy medzi 

jednotlivými „hniezdami“ rozhlasu nie sú rovnomerné. navrhujú upustiť od 

dopĺňania prvkov rozhlasu z dôvodu nedostatku financií a nutnosti dokončenia 

začatých, alebo prebiehajúcich projektov. V budúcnosti doplnenie rozhlasu 

nevylučujú. 

Hlasovanie:  ZA: žiadny poslanec 

    PROTI: všetci poslanci 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

K bodu 11/ Obec sa chce zapojiť do ďalšieho projektu – Zníženie energetickej náročnosti 

budov Základnej školy. Prostredníctvom tohto projektu je možné získať 100 %-

nú finančnú dotáciu na opravu obidvoch budov základnej školy, ktoré by malo 

zahŕňať zateplenie stien a stropov, odizolovanie muriva, vybudovanie 

bezbariérových prístupov, odvodnenie, výmenu okien a dverí, výmenu strešnej 

krytiny s doplnením lát a fólií, inštalácia fotovoltických panelov, zateplenie 

podláh, výmenu rozvodov UK, elektriny, vrátane nového osvetlenia, 

interiérových dverí a stavebných úprav tried, WC a technických miestností.   

Hlasovanie o podaní žiadosti o NFP:  ZA: všetci poslanci 

       PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

Starosta predniesol návrh Zmluvy o poskytovaní služieb pri vypracovaní žiadosti 

o NFP, kedy cena za vypracovanie žiadosti o NFP je 1.500,00 € a v prípade jej 

schválenia je potrebné doplatiť 4.000,00 € (príloha č. 7). 

Hlasovanie o podpise zmluvy:  ZA: všetci poslanci 

      PROTI: žiadny poslanec 

ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

Vypracovanie projektovej dokumentácie je refundovateľné. Avšak buď až po 

zaplatení celej sumy projektantovi alebo projektant bude čakať na 

schválenie/neschválenie žiadosti a nie je možné refundovať ak projektantovi 

bude uhradená záloha. Predpokladaná hodnota zákazky na vypracovanie 

projektu by mala byť v sume približne 12.500,00 €. Poslanci navrhujú projekt 

vypracovať a uhradiť aj keby nebol schválený, pretože aj v prípade neschválenia 

NFP bude vhodné sa opäť uchádzať o dotáciu z iných zdrojov. V prípade 

schválenia žiadosti o NFP bude táto suma obci vrátená. Poslanci poverujú 

starostu vykonať verejné obstarávanie a následne podpísať zmluvu o dielo na 

vypracovanie projektovej dokumentácie. 

Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

    PROTI: žiadny poslanec 

    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

K bodu 12/  

 

Ad 1) Starosta informoval o stave stavby OKC. Spoločnosť MITBAU SK obci vrátila 

jednostranný zápočet, že s ním nesúhlasí. V liste konateľ tejto firmy opäť informoval 

o podaní ďalšieho trestného oznámenia. Ďalšie kroky bude obec riešiť naďalej so 

svojím právnym zástupcom.  

 

Ad 2) Z dôvodu začatia prevádzky OKC, je potrebné sa obec zapojila do národného 

projektu – Spolu pre komunity. Po zaslaní žiadosti o poskytnutie prostriedkov na 

mzdové a prevádzkové náklady OKC cez Implementačnú agentúru. O jej výsledku 

bude starosta informovať. 









K bodu 16/ Predseda návrhovej komisie prečítal znenie prijatých uznesení. Neboli vznesené 

žiadne výhrady a ani návrhy na doplnenie uznesení. Na záver starosta poďakoval 

prítomným za účasť a o 22:30 hod. zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

V Matiašovciach dňa 16.02.2024 

Overovatelia zápisnice:  František Gallik                    ........................................... 

Ján Tulušák                    ........................................... 

Zapisovateľ zápisnice:  Bc. Mária Čarnogurská                   ........................................... 


